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内容简介 · · · · · ·

This well-documented first-hand account, written with passionate concern,
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about the struggle to ensure equal educational opportunities for all is a truly

inspiring read.

As China continues to grow and develop, there is no more important issue

than ensuring equal educational opportunity to all its citizenry. Project Hope,

organized by the Communist Youth League Central Committee and the China

Youth Development Foundation, was established in 1989. The foundation’s

purpose is to provide educational opportunities to children in socioeconomically
disadvantaged rural China. At its twenty year anniversary in

2009, it had already raised 5.67 billion RMB in donations, aiding 3.46 million

students and had built 15,940 primary schools across the country. Project Hope is now
one of the top charities in the world.

No one knows when the next great Chinese innovators, policy makers, or

artists will emerge, but at least now, thanks to Project Hope, we know they

could come from everywhere across the vast land of China.

《为了渴望的目光》在取得大量第一手资料和真实感人实例的基础上，对中国希望工程
的20年历程进行了全景式扫描和总结，深刻地展现了希望工程20年来的丰硕成果。中
译出版社（原中国对外翻译出版有限公司）凭借强大的翻译团队为这本书做出了英文的
诠释，赋予了此书新的生命。

作者介绍: 

黄传会：专业作家，文学创作一级。享受政府特殊津贴。并任中国作家协会全国委员会
委员，中国报告文学学会副会长。他的目光始终关注着普通士兵和老百姓，有人称他是
“最有良心的作家”。
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教育

真心想读

好书，值得一读

有爱

成长

想读，一定很精彩！

评论
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书评

引用别人的一句话，“希望工程是一个时代的记忆，它提供了公众体验公益、参与公益
的平台，让上个世纪九十年代初期家庭的两三代人难忘”。
大眼睛女孩，是否也曾经让你心里有所震撼呢？每件事都是那么不容易，一路走来已经
20年了，感慨啊！ （豆瓣咋这样呢？不带这么玩的啊！评...  
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